
Zápis ze schůze Školské rady ZŠ T. G. Masaryka v Praze–Modřanech dne 10. října 2024 

 

Přítomni: Michaela Franková, Mansoor Maitah, Zdena Olmerová, Barbora Schülerová a Petr 

Štěpnička. Omluveni: Michal Maxa. Hosté: Jindřiška Kulišová, ředitelka školy, a Ondřej Penc 

(všechna jména jsou uvedena bez titulů). 

 

Předseda školské rady a ředitelka školy přivítali přítomné. Ředitelka poté informovala o změnách 

ve složení rady (nově jsou členy B. Schülerová za pedagogy a M. Maxa za rodiče; O. Pencovi 

členství v radě skončilo). Členové rady poté schválili navržený program. Projednány byly 

následující body. 

 

1) Po krátké diskusi přítomní členové školské rady jednomyslně schválili Výroční zprávu 

Základní školy T. G. Masaryka v Praze–Modřanech za školní rok 2023/2024. 

 

2) Školská rada projednala inspekční zprávu České školní inspekce. Inspekční návštěva proběhla 

v závěru školního roku 2023/2024. Rada konstatuje, že dokument je formulovaný nevyváženě a 

s řadou vnitřních rozporů a také nepostihuje podstatné aspekty, jakými jsou kupříkladu zvládnutí 

pandemie covid-19 a asimilace zahraničních žáků v důsledku ruského vpádu na Ukrajinu.  

 

3) Školská rada na podnět O. Pence obsáhle diskutovala mechanismus dělení tříd při přechodu na 

druhý stupeň vzdělávání. Škole na základě proběhlé diskuse doporučuje, aby bylo rozdělení žáků 

prováděno i na základě výkonů za delší období (tedy nejen podle výkonů při talentové zkoušce), 

aby žáci byly na tento krok připravováni v předstihu a aby byli žáci tříd pátého ročníku v užším 

kontaktu (v rámci možností rozvrhu a výjezdů tříd) za účelem bližšího seznámení. Výsledky 

rozřazení žáků by škola měla oznamovat bez prodlení. Rada dále doporučila větší diferenciaci 

paralelních tříd na druhém stupni a výraznější směřování „nesportovní“ třídy k environmentální 

tématice včetně technologií. Členové školské rady v této souvislosti nabídli škole spolupráci. 

 

4) V závěru schůze v rámci bodu „různé“ informovala ředitelka o nově zavedeném projektu 

absolventských prací žáků 9. ročníků, dokončované rekonstrukci budovy tělocvičny a plánované 

revitalizaci parku a možného rozšíření školy.  

 

 

Zapsal: P. Štěpnička, schválili členové školské rady. 


